
QUANTIFIERS (MİKTAR BELİRTEÇLERİ) MAKING SUGGESTIONS (ÖNERİDE BULUNMA)
A / AN (BİR TANE) * Karşımızdaki kişiye öneride bulunmak için farklı cümle yapılarını kullanabiliriz. 
* Sayılabilen ve tekil olan isimlerle kullanılırlar. "bir tane" anlamına gelirler. 1. WHAT ABOUT / HOW ABOUT …. ?      ( …'YA NE DERSİN ? )
* İsmin (okunuş bakımından) baş harfi sessiz ise ismin önüne "a" getirilir. Aynı anlamdadırlar. Birbirlerinin yerine kullanılabilirler.
* İsmin (okunuş bakımından) baş harfi sesli ise ismin önüne "an" getirilir. What about going to the cinema ? (Sinemaya gitmeye ne dersin?)
They have a banana and an apple. (Onların, bir tane muz ve bir tane elması var.) How about going to the cinema ? (Sinemaya gitmeye ne dersin?)
SOME (BİRAZ / BİR KAÇ) 2. WHY DON'T WE …… ?       ( NEDEN ….. YAPMIYORUZ ? )
* Olumlu cümlelerde kullanılır. Why don't we buy a present for him ? (Neden,ona bir hediye almıyoruz ?)
* Sayılabilenlerle "birkaç", sayılamayanlarla "biraz" anlamındadır. Why don't we order a cake ? (Neden bir pasta siparişi vermiyoruz?)
There is some milk. (Biraz süt var.) 3. SHALL WE ….. ?       ( ….. YAPALIM MI ?)
There are some eggs. (Bir kaç yumurta var.) Shall we throw a party ? (Parti verelim mi ?)
!!! Would you like to yapısı ile soru cümlesinde de gözükebilir. Shall we decorate the room ? (Odayı süsleyelim mi?)
Would you like to eat some pizza? (Biraz pizza yemek ister misin?) 4. WOULD YOU LIKE TO ……. ?   /   DO YOU WANT TO…..?        ( ….  İSTER MİSİN ? )
ANY (HİÇ) Öneride bulunurken kullanılan soru cümleleridir. Her ikisi de aynı anlamdadır.
* Hem sayılabilen hem sayılamayan isimlerle,olumsuz yada soru cümlelerinde kullanılır. Would you like to eat an apple ? (Elma yemek ister misin?)
There are not any sausages. (Hiç sosis yok.) Do you want to eat an apple ? (Elma yemek ister misin?)
Is there any honey ? (Hiç bal var mı?) 5. LET'S …..    ( HAYDİ …… )
A FEW (BİR KAÇ) Bir öneri cümlesidir. Diğerlerinden farkı; soru cümlesi olmamasıdır.
* Olumlu cümlede sayılabilen çoğul isimlerle birlikte kullanılır. Let's give a party. (Haydi parti verelim.)
She has a few toys. (O kızın, birkaç oyuncağı var.) Let's go out. (Haydi dışarı çıkalım.)
There are a few books. (Birkaç kitap var.) ACCEPTING ( KABUL ETMEK)
A LITTLE (BİRAZ) That's a good idea. (İyi fikir.)   /   That sounds great. (Kulağa harika geliyor.)
* Olumlu cümlede sayılamayan isimlerle birlikte kullanılır. Why not? (Neden olmasın.)
There is a little milk. (Biraz süt var.) OK. / For sure  /  Sure  / Of course (Tamam. / Tabiki - elbette)
I have  a little water. (Biraz, suyum var.) REFUSING (REDDETMEK)
A LOT OF (BİR ÇOK / ÇOK / ÇOK FAZLA) It is a bad idea. (Kötü bir fikir.)   /   That sounds bad. (Kulağa kötü geliyor.)
* Olumlu cümlede, hem sayılabilen hem sayılamayan isimlerle kullanılır. I'd love to but I can't. (Çok isterdim ama yapamam.)
There is a lot of milk in the bottle. (Şişede, çok süt var.) Maybe next time. (Belki gelecek sefere.)
There are a lot of books on the desk. (Maasada, çok fazla kitap var.) I am sorry but I can't. (Üzgünüm ama olmaz.)
MUCH (ÇOK, FAZLA) SEQUENCES OF ACTIONS (EYLEMLERİ SIRALAMA)
* Genellikle olumsuz ve soru cümlelerinde,sayılamayan isimlerle kullanılır.
There is not much milk. (Fazla,süt yok.)
Is there much milk ? (Çok süt var mı?)
MANY (ÇOK, FAZLA) First,you should make a guest list. (İlk olarak davetli listesi hazırlamalısın.)
* Olumsuz ve soru cümlelerinde,sayılabilen çoğul isimlerle kullanılır. Second, you should prepare an invitation card. (İkinci olarak davetiye hazırlamalısın.)
I don't have many books. (Çok kitabım yok.) Then, you should invite your friends. (Sonra,arkadaşlarını davet etmelisin.)
Are there many apples ? (Çok elma var mı?) Next, you should buy some beverages. (Sonra, birkaç içecek satın almalısın.)
HOW MANY? (KAÇ TANE)   /   HOW MUCH? (NE KADAR?) After that, you should order a cake. (Ondan sonra,pasta siparişi vermelisin.)
* Sayılabilen isimlerle how many?,    sayılamayanlarla how much? kullanılır. Finally, you should decorate the room. (Son olarak,odayı süslemelisin.)
How many books do we have? (Kaç tane kitabımız var?)
How much milk do we have? (Ne kadar sütümüz var?)
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